
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 14 czerwiec 2019 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 15:00

Zakończenie obrad – godz. 15.20

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński.

W Komisji ponadto uczestniczy: Pani Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Marek  Czerwiński  na  podstawie  listy  obecności  poinformował,  że

brakuje  radnych:  Wiolety  Frydrych,  Michała  Studzińskiego  oraz   Przewodniczącego  Rady  Gminy

Zbigniewa Leszczyńskiego. 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek dzisiejszego posiedzenia:

1. Omówienie materiałów VI Sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

2. Sprawy różne.

Ad1 Omówienie materiałów VI Sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie:

Proponowany porządek obrad:
.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje  Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 - referuje  Zofia 

Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów –

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.5 Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie  za rok 2018 – referują dyrektorzy 

poszczególnych placówek oświatowych Gminy Trąbki Wielkie:

a) Szkoła Podstawowa im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie;

b) Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Kłodawie;

c) Szkoła Podstawowa im. ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie;

d) Szkoła Podstawowa im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu;



e) Szkoła Podstawowa im. Kunegundy Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich;

f)Przedszkole im. Jana Brzechwy w Trąbkach Wielkich;

.1 Informacja z działalności Szkoły Podstawowej Specjalnej w Warczu za rok 2018 – referuje Pani Anna 

Bartoszewska Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej w Warczu.

.2 Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie Trąbki  Wielkie w 2018 roku – referuje Pan asp. sztab.  Adam

Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich.

.3 Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Trąbki Wielkie za 2018 rok –  referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

.4 Informacja   z  działalności  OREW-u w Trąbkach Wielkich za  2018 roku – referuje   Pani  Magda Jurkowska

Dyrektor OREW-u w Trąbkach Wielkich.

.5 Informacja z  działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie za 2018 rok  – referuje Pani Dorota Bąk

Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.

.6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok Gminnego Ośrodka Zdrowia

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Przewodniczący Rady Społecznej GOZ Trąbki Wielkie.

.7 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich za 2018 rok – referuje

Pani Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich.  

.8 Sprawozdanie z działalności Gminnej  Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2018 rok –  referuje Pan

Leszek Orczykowski Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich.

.9 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok Gminnej Biblioteki Publicznej

w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.10 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich za 2018 rok -

referuje Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich.

.11 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok Gminnego Ośrodka Kultury

Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.12 Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich za 2018 rok

– referuje Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich.

.13 Informacja  z  działalności  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych – referuje  Pan Marek

Czerwiński Przewodniczący GKRPA.

.14 Przedstawienie raportu o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2018.

.15 Debata nad raportem o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2018.

.16 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.

.17 Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2018.

a) Wystąpienie Wójta Gminy;

b)Dyskusja nad sprawozdaniami.

.1 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  oraz  sprawozdania  z

wykonania  budżetu Gminy za 2018 rok – referuje  Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

.2 Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2018 rok.



a) Przedstawienie Uchwały nr 093/g285/R/I/19 z dnia 17 kwietnia 2019r. składu orzekającego Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Gdańsku - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

b)  Przedstawienie  opinii  -  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie    o  udzielenie

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok – referuje Pan Sławomir Mazurek

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy Trąbki Wielkie;

c) Przedstawienie  Uchwały  Nr  124/g285/A/I/19  składu  orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w

Gdańsku z dnia 3 czerwca 2018r. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady  Gminy Trąbki

Wielkie;

d) Dyskusja;

e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie      

         absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok – referuje Pan Zbigniew

          Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.24 Interpelacje i zapytania radnych;

.1 Wystąpienia sołtysów;

.2 Wolne wnioski; 

.3 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska – przedstawiła zmiany budżetu gminy odczytując treść uzasadnienia uchwały.

Wicepr  zewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński - zapytał, czy są pytania

Radny Marian Płotka - zapytał z jakiego tytułu są naliczone kary umowne

Pani Zofia Gorzyńska – podała, że z tytułu opóźnienia.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński -  zapytał,  czy są jeszcze jakieś pytania.  Pytań nie

zgłoszono.

Ad  3.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2019-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy

Pani Zofia Gorzyńska – przedstawiła zmiany budżetu gminy odczytując treść uzasadnienia uchwały.

Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Marka Czerwińskiego – czy są jakieś pytania, pytań nie

zgłoszono. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego na spłatę wcześniej zaciągniętych
kredytów.
Pani  Zofia  Gorzyńska –  podał,  tak  jak  w uzasadnieniu  jest  zapisane  zaciągamy kredyt  na  spłatę  już  wcześniej
zaciągniętych kredytów. Na momot zaciągania tamtych kredytów marże były bardzo wysokie i ma nadzieję, że jak
przystąpimy do przetargu,  to  marża  będzie  mniejsza  i  Gmina  będzie  płaciła  mniejsze  odsetki.  Zaznaczyła,  że  z
wyliczeń Gmina  w przeciągu 10 lat z marży powinna uzyskać ok 200 tysięcy oszczędności. Kredyt jest na 9mln 300.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński – zapytał, czy są pytania. Brak pytań,

/Pani Zofia Gorzyńska – opuściła salę posiedzenia/



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński – zapytał, czy są jakieś pytania do pozostałych punktów sesji.
Brak pytań.
Podał, że w pozostałych punktach ujęte są sprawozdania. Dodał, że radni będą zadawać pytania na bieżąco na sesji
absolutoryjnej  tak  samo  w  sprawie  wykonania  budżetu  Gminy  za  2018r.  Zwrócił  uwagę,  że  w  przekazanych
materiałach  sesyjnych  jest  załączone  stanowisko  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  w  sprawie
wykonania budżetu Gminy za 2018r. jest również dołączona opinia z Regionalnej Izby Obrachunkowej. Stwierdził, że
punkt dotyczący omawiania materiałów sesyjnych został wyczerpany. 

Rada Gminy poparła powyższa propozycję. 

Ad 2 Sprawy różne.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński – zapytał, czy są jakieś pytania w sprawach różnych,

czy ktoś chciałby coś zgłosić.

Z uwagi na brak pytań Wiceprzewodniczący Rady Gminy  stwierdził, że porządek dzisiejszego posiedzenia

został wyczerpany. Podziękował wszystkim za czynny udział i zamknął posiedzenie Komisji.

Sporządziła Wiceprzewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                     Marek Czerwiński


